
1

Erwin Geldorp

Van: Griffie Zevenaar

Verzonden: woensdag 5 december 2018 12:35

Aan: DL_ZEV_RC_Raad

Onderwerp: overleg met klankbordgroep over DO inrichting HAL12 (raadzaal)

Aan de Klankbordgroep Hal12 

 

Graag uw aandacht voor onderstaande uitnodiging. 

 

_______________________________________________________________  

 

Beste leden van de klankbordgroep Hal12, 

 

Graag nodigen wij u uit voor een bijeenkomst op woensdag 19 december van 18.30 tot 19.00 uur in zaal 4.2 (vierde 

verdieping), voorafgaand aan de raadsvergadering om het Definitief Ontwerp inrichting Hal 12 te bespreken. Op 24 

oktober heeft u al kennis genomen van het Voorlopig Ontwerp inrichting Hal 12. Hierop heeft u diverse 

opmerkingen gemaakt die hieronder zijn bijgevoegd.  

  

Op 10 december worden de plannen voor Hal 12 aan alle partners gepresenteerd, voor deze bijeenkomst bent u ook 

uitgenodigd. Als één van de gebruikers van de verbouwde Hal 12 hechten wij grote waarde aan de ideeën, 

suggesties en aandachtspunten. Vandaar dat we u de gelegenheid willen geven om in een aparte bijeenkomst dit 

Definitief Ontwerp te bespreken, zodat eventuele punten nog meegenomen of verduidelijkt worden. 

 

Voor de duidelijkheid wijzen wij erop dat er geen besluitvorming door de raad aan de orde is. Het gaat om het 

verstrekken van informatie en het ophalen van meningen e.d. die wij kunnen gebruiken om tot een definitief 

ontwerp te komen. Uiteraard zijn alle raads- en commissieleden welkom bij deze bijeenkomst, maar gelet op de 

volle agenda van iedereen, richten we ons in eerste instantie op de klankbordgroep. 

  

  

Opmerkingen vanuit de gemeenteraad op VO inrichting HAL12 (24 oktober 2018) 

  

1.       Historie, gemeente en toekomst 

Met het ontwerp wordt een referentie gemaakt naar het verleden van de sigarettenfabriek. Dit is goed voorstelbaar 

voor de hele hal, maar voor de raadszaal is het wenselijk dat hier duidelijk zichtbaar wordt dat het Zevenaar betreft. 

Graag in de vormgeving hier rekening mee houden, er worden diverse  voorbeelden genoemd zoals een 

muurschildering of het plaatsen van het wapen. Als mensen via de webcam meekijken naar de vergadering is het 

gewenst dat zij een herkenbaar Zevenaars beeld zien (de schildering in de voormalige raadszaal was bijvoorbeeld 

ook heel herkenbaar). 

  

2.      Omdraaien van de opstelling 

Is het mogelijk om de opstelling om te draaien zodat het college met de rug naar de deur zit en de raad gericht is op 

de publieke tribune? De huidige opstelling is al eerder getoond aan de raad en er is begrip als dit niet zou kunnen, 

maar men wil graag bekeken hebben of dit tot de opties behoort. 

  

3.       Vloerkleed en wanden 

Het vloerkleed is een erg letterlijke vertaling van het logo. Tevens is het in 1 kleur, terwijl de raad een afspiegeling is 

van partijen met meerdere kleuren. Dit graag terug laten komen. Kan het bestaande kleed opnieuw gebruikt 

worden? De donkerblauwe wanden zijn erg somber, zeker in combinatie met de andere kleuren. Graag dit geheel 

bezien. De wand naar de hal is erg gesloten, kan deze wand (of de deur) een meer transparant karakter krijgen? 

Daarbij kan ook weer met lamellen of gordijnen gewerkt worden. Kan er een ander portret van de koning komen 

dan nu aanwezig is? 
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4.      Publieke tribune 

Is er ruimte voor de overige griffiemedewerkers en de pers?  

Is het mogelijk om een kleine verhoging te maken voor de achterste rij stoelen, zodat zij het beter kunnen zien? Er 

zijn ook voorbeelden waarbij de achterste rij geen stoelen zijn, maar meer krukken, dit zou ook een oplossing 

kunnen zijn.  

Is het mogelijk om een soort afscheiding te maken tussen de tribune en de raadsleden?  

  

5.       Flexibiliteit opstelling 

Mogelijk komt er op termijn een andere manier van debatteren in de raad waarbij meer beweging gewenst is. Is het 

mogelijk om dan openingen tussen de tafels te maken? 

  

6.      Algemeen 

De raadsleden geven aan dat zij uitgaan van een sobere en aantrekkelijke inrichting waarbij materialen zoveel 

mogelijk worden hergebruikt. 

In de huidige situatie is het soms te warm of te koud in de raadszaal. Kan dit beter geregeld worden? Heeft dit ook 

te maken met de aanwezigheid van de kunst, waardoor de temperatuur niet te veel mag schommelen? 

Er waren enkele kritische geluiden over het ophangen van de taxi. 

In de nieuwe tafels weer zorgen voor voldoende stopcontacten zodat mensen laptops etc. kunnen opladen. 

Raadsleden gaan ervan uit dat de huidige stoelen uit de raadszaal gehandhaafd blijven. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Liesbeth van de Weerdhof 

Programma-manager  
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(0316) 595228 

l.vandeweerdhof@zevenaar.nl 

Gemeente Zevenaar 

Kerkstraat 27, 6901 AA Zevenaar 

Postbus 10, 6900 AA Zevenaar 

www.zevenaar.nl 

  


